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Kasapoğlu’ndan geçmiş olsun dileği
Giresun’da bir dizi inceleme ve ziyaretlerde bu-

lunan Gençlik ve Spor Bakanı Mehmet Muharrem 
Kasapoğlu, Giresun'un son günlerde yaşadığı sel 
felaketi nedeniyle günümüzde ayrı yeri olduğunu 
söyledi.

Dereli’de incelemeler yapan, vatandaşla bulu-
şan Bakan Kasapoğlu, "Sel felaketinin yaşandığı ilk 
andan itibaren Sayın Cumhurbaşkanımız önderli-
ğinde devletimizin tüm kurum ve kuruluşları, ba-

kanlarımız, birimlerimiz bu yaraların en hızlı şekil-
de sarılması yönünde ciddi bir çabayı ortaya koy-
dular ve bu çerçevede hamdolsun gelinen 
nokta ciddi bir dönüşümü de beraberinde getir-
di. Rabbim tekrar böyle acılar yaşatmasın" diye 
konuştu.

Kasapoğlu, selde yaşamını kaybeden vatan-
daşlara Allah'tan rahmet, yakınlarına ve millete 
başsağlığı diledi.

Yüz yüze eğitim umutlandırdı!
Giresun'a gelen Milli Eğitim Bakanı 

Ziya Selçuk, 22 Ağustos'ta, 11 kişinin ha-
yatını kaybettiği, 4 kişinin de kaybolduğu 
sel felaketini hatırlattı, "Milli Eğitim Bakan-
lığı olarak bizler de eğitim yatırımları ko-
nusunda her türlü tedbiri almış bulunu-
yoruz, almaya da devam ediyoruz" 
dedi.

Dereli’de incelemelerde bulunan Sel-
çuk, “Burada bir ilkokulda değerlendir-
meler yaptık. Her şeyin güzel gittiğini gör-
dük. Mesela burada öğrencilerin katılımı 
yüzde 90. Bu Türkiye ölçeğinde çok yük-
sek bir oran. Bu bizi umutlandırıyor” ifa-
desinde bulundu.

‘GÜN GÜN TAKİP EDİYORUZ’

Milli Eğitim Bakanı Ziya Selçuk, Dereli ilçesinde Şehit 
Yüzbaşı İsmail Hakkı Öztürk İlkokulu'nu ziyaret etti. Bura-
da yüz yüze eğitimin yaygınlaştırılmasına yönelik soru-
ları cevaplayan Bakan Selçuk, yüz yüze eğitimin başla-
masıyla gelişmeleri yakından takip ettiklerini söyledi.

Bakan Selçuk, "Biz emin olun gün gün takip ediyo-
ruz. Her gün ne tür durumlar söz konusu, neler yaşıyoruz 
diye. Şunu açık ifade edebilirim ki her şey gayet güzel 
gidiyor. Tek tük problemler olmasına rağmen anında 
müdahale konusunda krize müdahale ekiplerimiz ve 
bu problemlerin nasıl çözüleceği konusunda yerelde 
çalışan ekiplerimiz hazırlar ve gerekeni yapıyorlar. Önü-
müzdeki süreç elbette Cumhurbaşkanımızın başkanlı-
ğında yapılacak toplantı sonrasında tekrar ortaya ko-
nulacak. Ne tür bir yol haritası olacağını düşündüğü-
müzde, Milli Eğitim Bakanlığı olarak görevimiz okulları 
açmak, açık tutmak. Okulların açılması ile ilgili şartları iz-
leyerek, durumlara bakarak salgının seyrini ayrıntılı ola-
rak inceleyerek çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Bu an-
lamda önümüzdeki süreçte okulların açılması konu-
sunda daha ileri aşamalarda kararlar almayı umut edi-
yoruz" diye konuştu.

‘ÖĞRENCİLERİN KATILIM ORANI YÜZDE 90’
Okulların açılmamasının yarattığı birtakım eğitim ve 

öğrenme kayıplarının orta ve uzun vadede çok büyük 
tahribatlara yol açabileceğini kaydeden Bakan Sel-
çuk, "Bunun önüne geçebilmek için her türlü tedbiri öğ-
retmenlerimizle beraber il, ilçe yöneticilerimiz ve okul 
müdürlerimizle beraber izliyoruz. Burada bir ilkokulda 
değerlendirmeler yaptık. Her şeyin güzel gittiğini gör-

dük. Mesela burada öğrencilerin katılımı yüzde 90. Bu 
Türkiye ölçeğinde çok yüksek bir oran. Bu bizi umutlan-
dırıyor. Şartlarımızın daha iyi olması konusunda gere-
ken her türlü kararları alıyoruz. Önümüzdeki süreç, okul-
ların bütün Avrupa'da olduğu gibi Türkiye'de de hızla 
tedbirler alınarak açılması için gereken çalışmaları 
yapmaktır" açıklamasında bulundu.

 Aydın: “Silolar artık yıkılmalıdır” 

Adalet ve Kalkınma Partisi Giresun Milletvekili Kadir Aydın, “Milyon dolarlık gökde-
lenler yıkılıyor, Giresun’daki bu hangarların yıkılması da çok zor bir şey değildir. Yıkıla-
bilir, yıkılmalıdır artık. Bizim tavrımız çok net, cumhurbaşkanımızın sözlerinin takipçisi-
yiz, kimse onun sözünü zamana bırakmaya, yarı yolda bırakmaya, unutturmaya 
kalkmasın” derken, İl Özel İdaresi’ndeki değişiklikle ilgili de “Giresun’da kurumu ve si-
yaseti yıpratmak için, ‘burada yolsuzluk vardı, hırsızlık vardı’ algısı oluşturmaya çalı-
şan bir ekibin olduğunu görüyoruz. Bunun da doğru olmadığını ifade etmek istiyo-
rum” açıklamasında bulundu. (Devamı 2'de)

Karayolları Genel Müdürlüğü ve Devlet Su İşlerinin (DSİ) 
devam eden kimi projeleri kapsamında bazı taşınmazların 
acele kamulaştırılmasına karar verildi. Acele kamulaştırma ka-
rarlarının içinde (Giresun-Espiye) Ayrım-Dereli Devlet Yolu da 
bulunuyor.

Söz konusu kamulaştırma kararlarına ilişkin Cumhurbaşka-
nı Kararı, Resmi Gazete'de yayımlandı. Buna göre, Karayolları 
Genel Müdürlüğünce (KGM) Aydın-Denizli Otoyolu ve Bağlan-
tı Yolları, Malatya Kuzey Çevre Yolu, (Giresun-Espiye) Ayrım-
Dereli Devlet Yolu ve Türkiye'nin Otomobili Girişim Grubu Sana-
yi ve Ticaret AŞ tarafından Bursa'da inşa edilmekte olan elekt-
rikli otomobil üretim tesisine ulaşımı sağlayacak bağlantı yolu 
projeleri kapsamında bazı taşınmazlar ve üzerindeki müşte-
milatın acele kamulaştırılmasına karar verildi.

Dereli yolunda 
önemli adım

 Kore gazisine son görev 

Derel�’de Kore gaz�s� Hüsey�n Bayram 

hayatını kaybett�. İlçeye Bağlı Meşel�ya-

tak Köyünde yaşayan gaz� Bayram �ç�n 

devlet tören� düzenlend�. Bayram tören�n 

ardından Meşel�yatak Köyü Cam��nde kılı-

nan cenaze namazının ardından aynı 

köyde toprağa ver�ld�. Kore Gaz�s�n�n ce-

nazes�ne katılan İlçe Kaymakamı Murat 

Atıcı, a�les�ne başsağlığı d�led�.
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 Aydın: “Silolar artık yıkılmalıdır” 

Milletvekili Aydın, Giresunspor eski 
kulüp başkanı ve Yeni Giresun Gaze-
tesi sahibi Mustafa Temel Bozbağ’ı zi-
yaret ederek, gündeme ilişkin açıkla-
malarda bulundu.

Giresun İl Özel İdaresindeki geliş-
melere değinen Aydın, Özel İdarenin 
bir zamanlar bütün dertleri çözen, 
bütün sıkıntıların çözümüne ilaç olan 
ve katkı sunan kurum olduğunu 
anımsatarak, “Hiç kimseye hayır de-
meyen yok demeyen, ödeneği ol-
mayan her kurumun sıkıntısına koşan 
bir kurumdu. Bu cömertliği zamanla 
başına bela oldu” ifadesinde bulun-
du.

“MALİ YAPISIYLA TARTIŞILIR OLDU”
“Bu hayır dememe alışkanlığı 

belki ölçüsüz ve kontrolsüz yatırımların 
yapılmasına da sebep oldu” diyen 
Aydın, şöyle devam etti:

“Mesela dolgu alanları Özel İda-
renin yatırım yapması gereken alan-
lar değildi. Mevcut binanın olduğu 
yere yapılan yatırım var. Bütün bunlar 
mali bir daralmayı da beraberinde 
getirdi. Özel İdare bu mali yapısı do-
layısıyla Giresun genelinde tartışılır 
hale geldi. Sayın bakan, son Giresun 

ziyaretinde burada bir kan değişikliği-
nin olmasının kurumun ve Giresun’un 
menfaati açısından faydalı olacağı 
kanaatine vardı. Bunu bizimle de pay-
laştı ve uygun olacağını söyledik.”

“YENİ GENEL SEKRETERDEN MÜ-
FETTİŞLİK YAPMASINI BEKLEMİYORUZ”

Aydın, Özel İdarenin bugün değil 
dün tartışılmasının gerektiğine işaret 
ederek, şunları dile getirdi:

“Bugün neticede bir neşter vurul-
muşsa bunun ilimiz açısından sağlıklı 
olacağı kanaatindeyim. Bu değişik-
likle birlikte, Giresun’da kurumu ve si-
yaseti yıpratmak için, ‘burada yolsuz-
luk vardı, hırsızlık vardı’ algısı oluştur-
maya çalışan bir ekibin olduğunu gö-
rüyoruz. Bunun da doğru olmadığını 
ifade etmek istiyorum. Bu değişiklik 
Bakan Soylu’nun Giresun’a gelmesiy-
le gerçekleşen ilk ve tek değişiklik de 
değildir. Dolayısıyla bunu sadece 
Özel İdare üzerinden yolsuzluk algısı 
gibi paylaşmak doğru da değildir. El-
bette kimin bir yanlışı, bir kastı ve dev-
lete verdiği bir zararı varsa, hiç birimiz 
bunun arkasında durmayız. Sonuna 
kadar yolsuzluk takip edilir, ama hiç 
kimse de hak etmiyorsa ona ‘hırsız-

mış, yolsuzmuş’ muamelesi de 
doğru bulmayız. Yeni gelen genel 
sekreterimiz yapıyı tanıyacak, belki 
zaman alacak ama biz yeni genel 
sekreterimizden müfettişlik değil 
genel sekreterlik beklediğimizi ifade 
etmek isterim.”

Kadir Aydın, limandaki silolarla ilgi-
li de Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Er-
doğan’ın yıkılsın talimatı verdiğini, 
bunun da yerine getirilmesi gerektiği-
ne işaret ederek, bu işin takipçisi ola-
caklarını söyledi.

“MİLYON DOLARLIK GÖKDELENLER 
YIKILIYOR, GİRESUN’DAKİ BU HANGAR-
LARIN YIKILMASI DA ÇOK ZOR BİR ŞEY 
DEĞİLDİR. YIKILABİLİR, YIKILMALIDIR 
ARTIK”

Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın Gire-
sun’da limana geldiğinde yapılan si-
loları görüp tepki gösterdiğini dile ge-
tiren Aydın, şunları ifade etti:

“Cumhurbaşkanımız kendi tavrını 
netleştirip, ‘bu nedir, bunlar kesinlikle 
yıkılmalıdır, ben böyle bir şey olduğu-
nu bilseydim asla müsaade etmez-
dim’ dedi. Böylece bizim açımızdan 
da mevzuya nokta konulmuş oldu. 
Cumhurbaşkanımız, ‘bu yatırımcı 

firma buradan gitsin demedi, bu 
liman kapatılsın demedi, bu silolar or-
tadan kaldırılsın, bu silolar şehrin silü-
etini bozuyor’ dedi. Milyon dolarlık 
gökdelenler yıkılıyor, Giresun’daki bu 
hangarların yıkılması da çok zor bir 
şey değildir. Yıkılabilir, yıkılmalıdır artık. 
Bizim tavrımız çok net, cumhurbaşka-
nımızın sözlerinin takipçisiyiz, kimse 
onun sözünü zamana bırakmaya, 
yarı yolda bırakmaya, unutturmaya 
kalkmasın. Bunu takip etmek bizim 
bu ilin siyasetçileri olarak boynumu-
zun borcudur.”

“MESELEYE HERKESİN SAHİP ÇIK-
MASI LAZIM”

Aydın, “Bizim yatırımcı firmaya 
karşı herhangi bir düşmanlığımız yok-
tur” da diyerek, “Ama hiç kimsenin de 
100-150 kişi çalıştırıyorum diye Gire-
sun’un öncü işlerini satın almaya ve 
yok saymaya kalkmasın. Bizim hassa-
siyetimiz budur sadece. Şu an 108 
kişi çalışıyor, 91 kişisi Giresunlu. Bu me-
sele cumhurbaşkanımızın sahip çıktı-
ğı kadar bizim sahip çıktığımız kadar 
Giresun kamuoyunun da sahip çık-
ması ve sivil toplum örgütlerinin dü-
şüncelerini bizimle paylaşmalarını 
bekliyoruz” diye konuştu.

“BİZ ALTERNATİFLER ÜRETİYORUZ, 
FİRMAYI DA YOK SAYMIYORUZ”

Limandaki işletmeciye OSB’de yer 
vermek için girişimlerde bulundukları-
nı aktaran Milletvekili Aydın, şu değer-
lendirmelerde bulundu:

“Ben milletvekiliyim, ben sermaye 
vekili değilim, ben herhangi kurum 
vekili değilim, ben milletvekiliyim. Mil-
let istiyorsa ben istiyorum, millet iste-
miyorsa ben istemiyorum. Tüm halkın 
fikirlerini ortaya koyması gerekiyor. Mil-
letin aldatılmaması gerekiyor, kandı-
rılmaması gerekiyor. 500 kişi çalıştıra-
cağı söyleniyordu. Şu anda burada 4 
tane firma faaliyette bulunuyor. 108 
kişi çalışıyor. 300 metrekarelik tekstil 
atölyesinde de aynı istihdam sağla-
nıyor. Sayın Varank’a firmaya yer 
OSB’de yer verelim fabrikasını orada 
yapsın dedik. Burasını yükleme bo-
şaltma için kullansın eyvallah ama 
depolarını OSB’ye kursun. Biz alterna-
tifler üretiyoruz, firmayı da yok saymı-
yoruz. Giresunlular aç kaldı, bizim sa-
yemizde ekmek yesinler denilebi-
lecek de bir yer değil burası, bunu da 
bilelim. Neticede onlar kazanacak 
ama bizim değerlerimizi de yok say-
masınlar.”

 (Baştarafı 1'de) 

1 ayda hayat normale döndü

Giresun'da sağanak sonucu meydana 
gelen ve 5'i asker 11 kişinin hayatını kaybetti-
ği sel felaketinde kaybolan 4 kişiyi arama ça-
lışmaları sürdürülürken, risk tespiti üzerine 
başlatılan yıkımlarda da sona gelindi.

Selin izleri silinip, yaraların hızla sarıldığı 
Dereli’de esnaf, iş yerlerini açarken, yaşam 
normale döndü. Giresun'da, 22 Ağustos 
günü etkili olan sağanak nedeniyle sel ve 
heyelanlar meydana geldi. Dereli ilçesinde 
dereler taştı, cadde ve sokaklar sularla 
doldu. Park halindeki araçlar ise sele kapıla-

rak, sürüklendi. Selde 5'i asker 11 kişi hayatını 
kaybetti, 4 kişi de kayboldu. Birçok binanın yı-
kıldığı, 361 yapının hasar gördüğü kentte 
elektrik, su ve telefon hatları da hasar gördü.

KAYIPLAR ARANIYOR
Selde kaybolan operatör Ali Akbulut ile 

Umut Cantürk, Davut Akgün ve eşi Emine 
Akgün'ü arama çalışmaları ise sürdürülüyor. 
Çevre illerden takviyeye gelen AFAD, Jan-
darma Arama Kurtarma (JAK), AKUT ekipleri 
ile balık adamlar ve belediye ekipleri, dere 
yataklarını karış karış tarıyor. Dalgıç ekipleri de 

su altında arama yaparak, dere yatakların-
da kayıplardan iz bulmaya çalışıyor.

Öte yandan sel afetinin en fazla etkiledi-
ği Dereli ilçe merkezi, çamur, taş ve toprak-
tan temizlendi. Altyapı çalışmalarının yanı 
sıra yıkım kararı alınan binalara yönelik iş ma-
kineleriyle sürdürülen yıkım çalışmalarında 
da sona gelindi. İlçede özellikle dere yata-
ğında risk tespiti yapılan binaların yıkımı ta-
mamlandı. Yol kenarındaki bazı dükkanlar-
da onarım çalışmalarında son rötuşlar yapı-
lırken, esnaf da genel olarak iş yerlerini açıp, 
hizmet vermeye başladı. Selin izlerinin silin-
diği ilçede hayat normale dönerken, ekip-
ler, yıkım sonrası hafriyat kaldırma çalışma-
larını da sürdürüyor.

Giresun Orman Bölge Müdürü Ahmet Güneş baş-
kanlık ettiği, bölge müdür yardımcıları, şube müdürleri, 
işletme müdürleri ve etüd proje başmühendisinin katıl-
dığı, 2020 yılı tüm ormancılık faaliyetlerinin değerlendi-
rildiği, 2021 yılı damgalarının ele alındığı toplantı uzak-
tan görüntülü olarak gerçekleştirildi.

Bugüne kadar yapılan işler, an itibariyle gelinen 
nokta, karşılaşılan sorunlar ve etkin çözüm önerilerinin 
görüşüldüğü toplantıda Bölge Müdürü Ahmet Güneş; 
“Tüm birimlerin gayretli ve gerekli tedbirleri alarak çalış-
malarını serileştirmesini, yılsonu programlarının ta-
mamlanacağına dair inancının tam olduğunu ifade 
ederek, ekip arkadaşlarına çalışmalarında başarılar di-
ledi.

Ormancılık 
faaliyetleri

 değerlendirildi
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FINDIĞIN BAŞKENTİNE DİL UZATTI!
Doğu Karadeniz İhracatçılar Birliği Baş-

kan Yardımcısı Ahmet Hamdi Gürdoğan, 
merkezi Giresun’da bulunan Karadeniz Fın-
dık ve Mamulleri İhracatçılar Birliği üzerinden 
fındığın başkentine dil uzattı.

Trabzonlu fındık ihracatçılarının işlemleri-
nin Karadeniz Fındık ve Mamulleri İhracatçı-
lar Birliği üzerinden yapılması zoruna giden 
Gürdoğan, “fındık ihracatının yüzde 40’ı 
Trabzon ilinden yapılıyor ise ihracatın merke-
zi de Trabzon olmalıdır” ifadelerini kullana-
rak, Giresun’daki Karadeniz Fındık ve Ma-
mulleri İhracatçılar Birliği’nin lav edilmesini 
ima etti.

Doğu Karadeniz İhracatçılar Birliği Baş-
kanlığı döneminde de Giresun karşıtlığıyla 
gündeme gelen Gürdoğan, dönemin 
Gümrük ve Ticaret Bakanı Nurettin Canikli’yi 
hedef alarak, haddini aşan ifadeler kullan-

mıştı. Nurettin Canikli’yi hedef alan açıklama-
sının ardından Giresun’daki sivil toplum kuru-
luşlarından ağzının payını alan Gürdoğan’a 
şimdi de aynı şekilde cevap verilerek, dünya-
da fındığın başkentinin neresi olduğu ve Gire-
sun’un kazanımlarının hiçbir yere götürüle-
meyeceğin hatırlatılması bekleniyor. Başta Gi-
resun Ticaret Borsası ile Giresun Ticaret ve Sa-
nayi Odası olmak üzere sivil toplum kuruluşla-
rından açıklama bekleniyor.

Karadeniz Fındık ve Mamulleri İhracatçılar 
Birliği Yönetim Kurulu Başkanı İlyas Edip Sevinç 
ile Doğu Karadeniz İhracatçılar Birliği Başkan 
Yardımcısı Ahmet Hamdi Gürdoğan arasın-
daki üye tartışmasının altından Giresun düş-
manlığı çıktı. Sevinç’in Trabzon’a katkıda bu-
lunacak önerilere şerh düşüp Giresun’u sa-
vunmakla suçlayan Gürdoğan, bu ifadesiyle 
Giresun düşmanlığını gözler önüne serdi.

 Selde kurtarılan köpeği sahiplendi 
Dereli İlçesinde yaşanan sel felaketi sadece insan-

ları değil, sokaklarda yaşam mücadelesi veren sokak 
hayvanlarını da olumsuz yönde etkiledi.

Yağışın yoğun olarak hissedildiği bölgede çok sayı-
da hayvan telef olurken, bölgedeki ekiplerin ve hay-
vanseverlerin dikkati sayesinde mucize kurtuluşlara da 
imza atıldı. Balçıkların içinde kalan bir kangal cinsi 
köpek de vatandaşlar tarafından kurtarıldı.

Sel sularının arasında kalan ve hayvanseverler tara-
fından kurtarılıp Giresun Belediyesi Hayvan Barınağına 
teslim edilen köpeğe ‘garip’ ismi verildi.

Bu arada ‘Garip’ adlı köpeği barınaktan alıp sahip-
lenen Taner Serdaroğlu ise şunları dile getirdi:

“Garip'in yuva ilanındaki bakışı beni çok etkiledi. 
Ben ve ailem mandıra işi ile uğraşmaktayız. 2 tane 
daha kangal cinsi köpeğimiz var. Ve bu cins köpeklerin 
barınak ortamlarında mutsuz olduklarını biliyorum. 
Çünkü onlar doğuştan bekçi köpekleri yani bir görevi ol-
duklarında çok mutlu oluyorlar. Özellikle iri bir ırk olduk-
larından dolayı kapalı veya dar yerlerde mutsuz oluyor-

lar. Bizler sürümüzü otlatırken yanımızda koşup oyna-
yan Garip'i gördükçe çok mutlu oluyoruz. Onun da 
mutlu olduğunu görmek çok güzel.”

Göz hastalıklarının 
tedavisine ışık tutacak

Giresun Üniversitesi Tıp Fakültesi Farmakoloji Anabilim Dalı öğretim üyesi ve aynı 
zamanda Klinik Araştırmalar Etik Kurulu Başkanı Doç.Dr. Selçuk Takır ’ın yürütücülü-
ğünü yaptığı ekip tarafından tamamlanan bir çalışma, alanında önemli etki de-
ğeri olan ve SCI tarafından taranan Life Science adlı dergide yayınlandı. 

Rektörlükten yapılan açıklamada, araştırması Dr. Öğr.Üyesi Ayça Semiz, Dr. 
Öğr.Üyesi Ayşegül Başak Teker, Prof.Dr. Kürşad Yapar, Prof.Dr. Sönmez Uydeş Doğan 
ve Doç.Dr. Selçuk Takır tarafından tamamlanan ‘Hydrogen sulfide dilates the iso-
lated retinal artery mainly via the activation of myosin phosphatase’ başlıklı çalış-
manın TUBİTAK-1001, Giresun Üniversitesi ve İstanbul Üniversitesi Bilimsel Araştırma 
Projeleri Birimi tarafından da desteklendiği ifade edilerek, şu bilgiler verildi:

“Araştırmada, gözün retina tabakasının kanlanmasını sağlayan damarların ge-
nişleme ve daralma fonksiyonunun mekanizması aydınlatılmaya çalışıldı. Çalış-
mada literatürde ilk olarak vücutta da üretilen ve çeşitli fizyolojik görevleri olan hid-
rojen sülfür gazının retinal damarlarda ve retinada üretildiğini ve üreten enzimlerin 
türü tanımlandı. Araştırmanın sonuçlarının retinal damarların daralmasıyla gelişen 
göz hastalıklarının tedavisine ışık tutacağı düşünülüyor.”

 Çalışan eller dert görmesin 

Giresun Valisi Enver Ünlü'nün eşi Sema Ünlü, Giresun 
Halk Eğitimi Merkezi Müdürlüğü bünyesinde faaliyet gös-
teren bambu kursunu ziyaret etti.

Yapılan ürünleri inceleyen Sema Ünlü, usta öğretici 
ve kursiyerler ile görüşerek, çalışmalarla ilgili bilgiler aldı. 

“Halk Eğitimi Merkezimizde kadınlarımız hobi, yeni 
meslek edinme veya üretilen ürünlerden gelir elde 
etmek amacıyla kurslara katılıyor. Aktif hayatın içinde 
yer almak isteyen kadınlarımıza devletimiz her türlü im-
kanı sağlıyor” diyen Ünlü, “Bizlerde Giresun'a faydalı 
olma arzumuzla onların en büyük destekçileriyiz. Kadın-
larımız hem boş vakitlerini buralarda değerlendirip hem 
de aile ekonomilerine katkı sağlıyorlar. Çalışan ve değer 
üreten eller dert görmesin diyor, tüm kursiyerlerimize ve 
hocalarımıza başarılar diliyorum” dedi.

Bakan Selçuk’tan 
Rektör Can’a ziyaret

Milli Eğitim Bakanı Ziya Selçuk, 
2023 Vizyonunda Öğretmen Buluş-
maları kapsamında Giresun Üniver-
sitesi Şehit Ömer Halisdemir konfe-
rans salonunda Milli Eğitim Bakanlı-
ğı’na bağlı okullarda görev yapan 
öğretmenlerle bir araya geldi. Top-
lantı öncesinde ise meslek liseleri 
atölyelerinde üretilen ürünlerin ser-
gilendiği stantlar ziyaret edildi.

Bakan Selçuk, toplantının ardın-
dan da Rektör Prof. Dr. Yılmaz Can’ı 
makamında ziyaret etti. Ziyarette 
Rektör Can, günün anısına Milli Eği-
tim Bakanı Ziya Selçuk’a, üniversite-
nin yayınlarından oluşan bir kitap 
paketi hediye etti.

Ziyarette Giresun Valisi Enver 
Ünlü, Giresun Milletvekilleri Cemal 
Öztürk, Kadir Aydın, Giresun Beledi-
ye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu da 
hazır bulundu.
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Yılmaz’dan ‘teknopark’ teşekkürü
Giresun 2. Organize Sanayi Bölgesi Müdürü 

Mete Bahadır Yılmaz, Giresun Teknopark İmar 
Planı raporuna destek sunanlarla teşekkür etti.

Yılmaz, “Giresun Teknopark İmar Planları Sa-
nayi ve Teknoloji Bakanlığımız tarafından onay-
landı. İmar planlarımızı ve açıklama raporlarını 
hazırlayan Giresun Belediyesi Şehir Plancımız 
Hilal Karadeniz’e teşekkür ederiz. Ayrıca tekno-
parka ait mimari proje çalışmalarımızda son aşa-
masında. Mimari proje çalışmaları için Giresun 
Üniversitesinden Mimar Selin Denkdiken Aksu’ya 
ve Teknopark Genel Müdürümüz Muhammet 
Anıl Kaya’ya teşekkür ederiz” dedi.

 SP: “Çakıl ocaklarının kapatılması doğru değil” 
Saadet Partisi Giresun İl Başkanı Abdülkadir Bektaş, 

bazı ilçelerde meydana gelen sel felaketi sonrası ani-
den alınan bir karar ile kum çakıl ocaklarının kapatılma-
sının doğru bir işlem olmadığını savundu.

Giresun’da 4 tanesi İl Özel İdare kurumuna, 8 tanesi 
de özel şirketlere ait olmak üzere toplam 12 adet kum 
ve çakıl ocağı olduğunu söyleyen Abdülkadir Bektaş, 
“Yıllardır faaliyet gösteren bu ocakların, aniden kapatıl-
madan önce ticari anlamda taahhüt etmiş oldukları 
sözleri vardı. Bu taahhütlerin yerine getirilememesi 
demek, doğal olarak beton işletmecilerinin de verdiği 
taahhütleri yerine getiremeyeceği anlamına gelmek-
tedir. Bu yüzden bu ocakların kapatılma sürecinin böyle 
aniden alınan bir kararla yapılması doğru bir hareket ol-
mamıştır” dedi.

“Bu karar, Giresun’da bu işletmelerle iş yapan kesi-
me büyük bir zarar vermiş, inşaat sektöründe beton fi-
yatlarına fahiş zam yapılmasına ve sistemin çökmesine 
sebep olmuştur” diyen Bektaş, açıklamasında şunları 
dile getirdi:

“Beton fiyatlarının yükselmesi, ev fiyatlarına zam ya-
pılmasını kaçınılmaz hale getirecek, bu da satın alacak 
vatandaşlarımızın cebine ekstra bir yük yükleyecektir. 
Yetkililerin, bu konu ile alakalı gereğini yapması, hem ve-
rilen taahhütlerin yerine getirilmesine vesile olacak, 
hem de iş yapan kesimin zarar etmesine engel olacak-
tır. Ayrıca iş yapan insanlarımızın da aniden gelişen bu 
durum nedeniyle, tutamadıkları sözlerinden dolayı karşı 
karşıya gelmelerinin de önüne geçilmiş olacaktır.”

Yeni kadro görev başında
iresun Üniversitesi 

G(GRÜ) Prof.Dr. İlhan Öz-

demir Eğitim ve Araş-

tırma Hastanesinin idari kadro-

sunda değişiklik yapıldı. Yeni 

kadro hastanedeki görevine baş-

ladı.

GrÜ Prof.Dr. İlhan Özdemir Eği-

tim ve Araştırma Hastanesi Baş-

hekimi Doç. Dr. Atilla Çıtlak, yeni 

yönetimle ilk toplantılarını ger-

çekleştirdiklerini ifade ederek, 

"Zor bir dönemde göreve başlayan yeni 

idari kadromuz önümüzdeki süreçte Co-

vid-19 pandemi mücadelesinde ve yeni bi-

namıza taşınma sürecinde destekleriniz-

le birlikte elinden gelen tüm gayreti gös-

terecektir" dedi.

Çıtlak, İdari ve Mali Hizmetler Müdürü 

Metin Toraman, Sağlık Bakım Hizmetleri 

Müdürü Sibel Bayram Turan, Sağlık 

Bakım Hizmetleri Müdür Yardımcıları 

Pınar Aydın Akçay ve Gülay Özdemir’e gö-

revlerinde başarılar diledi.



                                                          DÜZELTME İLANI 
07/08/2020 tar�hl� satış �lanında 1. Satış tar�h� 11/11/2020 olan ve 2. Satış tar�h� 11/12/2020 olan 
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 Özdemir: “En önemli devrimlerden biri dil devrimidir” 
Atatürkçü Düşünce Derneği Giresun Şube Başkanı 

Oğuzcan Özdemir, “Arapça, Farsça, Osmanlıca söz-
cük ve tamlamalar havalarda uçuşmaktadır ve moda 
haline gelmiştir. Önderimiz Atatürk’ün inancı, direnci ve 
dil sevgisiyle bunlarla mücadele edeceğiz” dedi.

Özdemir, Dil Bayramının 88’inci yıldönümü nede-
niyle yaptığı açıklamada, “Siyasal ve ulusal bağımsızlı-
ğımızın ayrılmaz parçası olan dil, bağımsızlığımızı koru-
mak ve onu geliştirmek temel görevlerimizdendir” ifa-
desinde bulundu.

Atatürk'ün en çok önem verdiği devrimlerden biri-
nin dil devrimi olduğunu kaydeden Özdemir, açıkla-
masında özetle şunları dile getirdi:

“Atatürk’ün dilimizin gelişmesi ve yabancı sözcükler-
den arındırılması yolunda verdiği savaşımı bize örnek 
olmuş; bu savaşımın günümüzde de sürdürülmesi ge-
rekliliği gözle görülür hale gelmiştir.

Her fırsatta Atatürk Devrimi’ne saldıran siyasal ikti-
dar; arı, duru ve ulusal benliğimizin göstergesi olan 
Türkçemize de, mirasçıları gibi, 12 Eylülcüler gibi saldır-
makta, diğer saldırganlara göz yummakta, hatta on-
ları desteklemektedir.

Günümüzdeki uygulamalar, Türk Dil Kurumu’nu ka-
patanların; devrim, barış gibi sözcükleri yasaklatanların 
yaptıklarını aratmamaktadır. Dilimize teknolojiyle giren 
yabancı sözcüklerle savaşım bitmeden, milli eğitimde 
yapılan Arapça dayatması, ders kitaplarından Türkçe 
sözcüklerin ayıklanması ve yerlerine Arapça, Farsça 
sözcüklerin yerleştirilmesi, en üst kademedeki siyaset-

çilerin konuşmalarındaki yabancı sözcük sayısının 
neredeyse Türkçeyi geçmesi, Arapça tabelalara 
karşı çıkanlara gösterilen tepkiler, gelinen noktayı 
tüm açıklığıyla gözler önüne sermektedir.

Arapça, Farsça, Osmanlıca sözcük ve tamla-
malar havalarda uçuşmaktadır ve moda haline 
gelmiştir. Önderimiz Atatürk’ün inancı, direnci ve 
dil sevgisiyle bunlarla mücadele edeceğiz.

Dilimizi unutanların; özünden, halkından 
uzaklaşanların düştüğü durumlar tarih kitapla-
rında yer almaktadır. Aynı hataları yapanları, 
Türkçenin, dünyanın en zengin dillerinden biri 
olduğunu unutanları, unutturmak isteyenleri 
uyarıyoruz ve diyoruz ki:

Atatürk’ün mirasına uygun olarak Türk 
Dil Kurumu özerk yapısına kavuşturulmalı 
ve esas işlevine dönmelidir. Eğitim ve 
bilim dili her düzeyde Türkçe olmalıdır. 
Türkçe edebiyat ve kültür yayınlarına des-
tek verilmelidir. Türkçenin, ekonomi, 
bilim ve ticaret dili olması yolunda ça-
balar arttırılmalıdır.

Yerli ve milli olmanın yolu, boş sözler-
den değil, uygulamalardan ve en 
önemlisi dilden geçer. Zengin dilimizi se-
velim, koruyalım, geliştirelim, yayalım, 
yaşatalım. Dilimizi yabancı dillerin bo-
yunduruğundan kurtaralım. Bu görev 
bizim.”

 Sağlık yatırımları sürüyor 
Sağlık Bakanlığı Sağlık Yatırımları Genel Müdürlüğü 

tarafından ikmal yapım işi ihalesi yapılan Eynesil İlçe 
Devlet Hastanesi (10 yataklı) inşaatı devam ediyor. Fiziki 
gerçekleşme oranı yüzde 80 seviyesinde olan inşaatın 
Ocak ayında bitirilmesi bekleniyor.

İlçe Devlet Hastanesi, Aile Sağlığı Merkezi (6 AHB), 
Toplum Sağlığı Merkezi, 112 Acil Sağlık Hizmetleri İstas-
yonu olarak planlanıyor.

Bu arada Yağlıdere Aile Sağlığı Merkezi, Toplum Sağ-
lığı Merkezi, 112 Acil Sağlık Hizmetleri İstasyonu ve Göre-
le Çavuşlu 112 Acil Sağlık Hizmetleri İstasyonu inşaatları 
da devam ediyor.

Yağlıdere Aile Sağlığı Merkezi-Toplum Sağlığı Merke-
zi-112 Acil Sağlık Hizmetleri İstasyonu inşaatının 2021 yı-
lının ağustos ayında bitirilmesi planlanıyor.

Görele Çavuşlu 112 Acil Sağlık Hizmetleri İstasyonu 
inşaatının da aynı yılın nisan ayında bitirilmesi planlanı-
yor.

Belediyeden şehir
 genelinde çalışma

Giresun Belediyesi Fen İşleri Müdürlüğü ekipleri şehir 
genelinde yol, kaldırım bakım-onarım ve düzenleme 
çalışmalarına hız verdi.

Yoğun bir çalışma sürdüren Fen İşleri Müdürlüğü 
ekipleri, mahallelerde yeni yol yapımı ile ihtiyaç duyulan 
bölgelerde bakım onarım çalışmaları yürütüyor.

Bu kapsamda; Samanlıkkıranı Dostluk Sokak’ta 120 
metre yol betonlama, Fevziçakmak Mahallesi Taş 
Sokak’ta su şebeke arızası, Sultan Selim Mahallesi Eski-
yağcılar Sokak’ta doğalgaz sonrası parke çalışması ger-
çekleştiriliyor.

Şehir genelinde çalışmalarına hızla devam eden Gi-
resun Belediyesi’nin yol yapım ve kaldırım düzenleme 
çalışmalarının periyodik olarak şehrin tüm mahallelerin-
de devam edeceği bildirildi. Konservatuarda yetenekli öğrenciler belirleniyor 

Giresun Belediyesi Konservatuvarında 2020-2021 eğitim öğretim sezonu için ön kayıtlar sona erdi. 
Yeni eğitim sezonunun başlamasına kısa bir süre kalırken, özel yetenek sınavları ile başarılı olan öğrenci-
lerin kesin kayıtları da gerçekleştiriliyor.

Bugüne kadar binlerce öğrenciyi yetiştiren Giresun Belediye Konservatuvarı, yeni dönemde, Türk mü-
ziği, batı müziği, halk oyunları, mızraklı sazlar, nefesli sazlar, yerli sazlar, vurmalı sazlar, tuşlu sazlar bölümle-
rinde öğrencilere ücretsiz eğitim imkânı sunacak. 4 yıllık eğitimin sonunda başarılı olan öğrenciler diplo-
ma alarak mezun olacaklar.

Öğrenciler, öğretim görevlisi ve yardımcı personeller tarafından eğitim ve öğretim alacak.
Diğer yandan, öğrencilerden müracaatlarda hiçbir şekilde kayıt ücreti ve öğrencilik aidatları adı al-

tında ücret talep edilmeyecek olup tüm giderler Giresun Belediyesi tarafından karşılanacak.

 Norveç Diyanet Vakfı’ndan Giresun’a yardım 
Türkiye Cumhuriyeti Oslo Büyükelçiliği ve Norveç Di-

yanet Vakfı iş birliğinde, 22 Ağustos’ta Giresun’da aşırı 
yağışların sebep olduğu sel ve su baskınlarında haya-
tını kaybeden vatandaşların yanı sıra, sel nedeniyle ev 
ve iş yerleri zarar gören vatandaşlar için yardım kam-
panyası düzenlendi. Bu kapsamda Oslo Din Hizmetle-
ri Müşavirliği, selden etkilenen ailelere destek olmak 
ve yaraları bir nebze olsun sarabilmek amacıyla Nor-
veç genelindeki Diyanet İşleri Başkanlığına bağlı ca-
milerde hayırsever vatandaşların desteğine başvur-
du.

Norveç Türk Dernekleri Federasyonunun da deste-
ği ile yardım kampanyası kısa sürede geniş çevrelere 
duyuruldu. Ülke genelinde toplanan yardımlar, Gire-
sun’daki ihtiyaç sahibi vatandaşlara iletilmek üzere Tür-
kiye Diyanet Vakfının Türkiye’deki ilgili hesabına aktarıl-
dı.

Yardımlar, sel felaketinin hemen ardından bölgeye 
intikal eden ve o günden beri bölgede yaraları sar-
maya çalışan Türkiye Diyanet Vakfı eliyle, ihtiyaç sahibi 
vatandaşlara ulaştırıldı.
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 Giresunspor’a darbe vurulmuştur! 

Giresunspor eski başkanlarından Musta-

fa Temel Bozbağ, “Vali bey, o zamanın genel 

sekreteri, o imzayı atan oradaki çalışanla-

rın tek amacı Giresunspor’un daha iyi yerle-

re gelmesi için. Şehrin takımlarına yapabi-

lecekleri ne varsa fedakarca yaptılar. 

Gerek sayın vali Hasan Karahan, gerek Hü-

seyin Taşkın’a ve diğer çalışanlara 

haciz kararı çıkması son derece 

üzücü bir konu. Esas nokta, bundan 

sonra Giresun’da hiçbir idareci 

artık Giresunspor’a yardım yapa-

maz, yani bu Giresunspor’a vurul-

muş bir darbedir” dedi.

Bozbağ, düzenlediği basın top-

lantısında, Giresun İl Özel İdaresine 

gönderilen müfettişin eski genel 

sekreter Hüseyin Taşkın ve çalışan-

larına haciz göndermesinin yanlış 

olduğunu, bunun Giresun amatörü-

ne ve Giresunspor’a yapılan bir 

darbe olduğunu belirtti.

“HİÇ KİMSE GİRESUNSPOR’A 

YARDIM ETTİ DİYE CEZALANDIRI-

LAMAZ”

Giresunspor başkanı Hakan Ka-

raahmet’in bu cezaların arkasında 

olduğunu söylediğini hatırlatan Boz-

bağ, “Bende Giresunspor’a uzun 

dönem başkanlık yapmış biri olarak 

aynı şeyleri söylüyorum. Bizde o ce-

zaların arkasındayız. Hiç kimse Gi-

resunspor’a yardım etti diye ceza-

landırılamaz. Bunun biz arkasında 

dururuz, nasıl durulması gerekiyor-

sa o şekilde dururuz” ifadesinde bu-

lundu.

“Ama bu konunun ciddi bir şekil-

de irdelenmesi lazım, hiçbir yerinde 

bir kulübe yardım edildi diye valisi 

veya genel sekreteri cezalandırıl-

mamıştır” diyen Bozbağ, “Ne hik-

metse bu hep Giresun’da oluyor. 

Bunun çok ciddi bir şekilde araştı-

rılması, bunun sorumluları kimse 

bir şekilde ortaya çıkması lazım. 

Çünkü biz buna hep beraber tepki 

vermezsek yarın Giresunspor’a yar-

dım edecek birçok konuda elini 

taşın altına sokacak insanlar elini 

taşın altına sokmaz. Hiç kimse de 

bu yükün altına girmez. Sonuçta bu 

Giresunspor’a vurulan bir darbedir, 

bunu herkes böyle bilsin. Çünkü o in-

sanlar o paraları kendileri için har-

camadılar bu paralar Giresuns-

por’un menfaatleri doğrultusunda 

Giresunspor’un o günkü dönemin 

krizinden çıkarılmış bir uygun har-

canılmış ödemelerdir” diye konuş-

tu.

”GİRESUNSPOR’A KİM OPERAS-

YON YAPIYORSA, BU ONUN ELİNDE 

PATLAR”

Bozbağ, geçen dönemlerde oldu-

ğu gibi Giresunspor’un daha ileriye 

gitmesi için şahıs olarak elinden ne 

geliyorsa yapmaya devam edeceği-

ne dikkat çekerek, şöyle devam etti:

“Giresunspor bizim her şeyimiz, 

Giresunspor bizim için olmazsa ol-

mazımızdır. Giresunspor’un karşısın-

da duruyorsa kim Giresunspor’un ba-

şarısız olmasına seviniyorsa o insan-

ları bu şehirde barındırmamakta 

bizim görevimiz. Bugüne kadar hep 

öyle yaptık, mevzu bahis Giresuns-

por olunca hiçbir şeyden kaçmadık, 

bundan sonrada kaçacağımızı kimse 

inanmasın. Sonuna kadar Giresuns-

por’un vereceği her türlü mücadele-

de Giresunspor’un yanında olacağız. 

Görev alıp almamamız önemli değil, 

bunu ben en uzun süre başkanlık yap-

mış kişisi olarak söylüyorum. Gire-

sunspor’a kim ne el uzatıyorsa Gire-

sunspor’a kim operasyon yapıyorsa, 

bu onun elinde patlar. Uzun vadede 

her şey bir gün ortaya çıkar, onun 

için arkadaşlar hiç tereddüt içinde 

kalmasınlar. Giresunspor yönetimi 

gördüğüm kadarıyla dimdik ayakta. 

Bize de düşen onlara gerektiği des-

teği vermek.”

Yeni sezonun startını Balıkesirspor 
deplasmanında veren ve sahadan 3-
1 yenik ayrılan Giresunspor, geçtiğimiz 
sezon Mart ayında Eskişehirspor karşı-
sında elde ettiği üç puanın ardından 
Bursaspor’u yenerek galibiyet hasretine 
son verdi.

Pandemi gölgesi altında oynanan 
lige 3-1’lik Balıkesir yenilgisiyle başlayan 
ve ardından kendi evinde Menemens-
por ile 1-1 berabere kalan Giresunspor, 
2020-2021 sezonundaki 3’üncü ma-
çında deplasmanda 2-1 galip gelir-
ken, oynadığı oyunla da rakiplerine 
gözdağı verdi. Giresunspor, bu galibi-
yetle hem deplasman hem de 3 puan 
hasretine son verdi. Yeşil beyazlılar geç-
tiğimiz sezon olduğu gibi yine Bursas-
por galibiyetiyle yeni dönemin ilk gali-
biyetine imza attı.

Şengül: "Hedefimiz Süper Lig'e çıkmak"
TFF 1’inci Ligin 3’üncü haftasında deplasmanda 

Bursaspor’u 2-1 yenen Giresunspor’un teknik sorum-
lusu Ümit Şengül, "Elimizden gelenin en iyisini yapıp Gi-
resunspor'u Süper Lig'e taşımak istiyoruz" dedi.

Şengül, maçın ardından yaptığı değerlendirme-
de, iki haftadır yaşadıkları puan kayıplarından sonra 
Bursa'ya kazanmak için geldiklerini söyledi.

Maça çok iyi başladıklarını ifade eden Şengül, ra-
kiplerinin golü bulduğu pozisyonda hakemin hatalı 
bir karar verdiğini belirterek, şunları kaydetti:

“Bana göre yüzde yüz faulden sonra golü kale-
mizde gördük. Bu da bizi demoralize etti, sendeledik. 
Tecrübeleri oyunculardan kurulu takım olduğumuz 
için maçı lehimize çevirdik. 

Hedefi olan yeni bir takımız. 17 transfer yaptık. Bu 
transferlerin uyum süreci sıkıntılı geçiyor ama her 
geçen hafta bize bir şeyler katacaktır. Kaliteli ve iyi 
oyunculardan kurulu bir takımız. İnşallah yolun sonun-

da da hedefe ulaşan bir takım olmak istiyoruz. Ana he-
defimiz Süper Lig'e çıkmak. Önemli yatırımlar yaptık. Eli-
mizden gelenin en iyisini yapıp Giresunspor'u Süper 
Lig'e taşımak istiyoruz."
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Karşılaşmanın 15’inci dakikasında Burak Ka-
pacak’ın karşısına çıkan Diarra’dan faulle söktü-
ğü topu sol çaprazdan filelere göndermesiyle 
yenik duruma düşen Giresunspor, çabuk topar-
landı ve 43’te Nalepa’nın ortasında Sadi’nin 
kafa golüyle skora denge getirdi.

İlk yarısı 1-1 sona eren maçın ikinci devresine 
hızlı başlayan Giresunspor, 57’nci dakikada 
Eren’in golüyle öne geçti. Kalan dakikalarda gol 
sesi çıkmadı ve maç 2-1 Giresunspor’un üstün-
lüğü ile sonuçlandı.

Giresunspor, bu galibiyetle Mart ayından bu 
yana deplasmandaki ilk galibiyetini aldı.

Bu galibiyetle yeni sezonun siftahını yapan Gi-
resunspor, yeni haftada 3 Ekim Cumartesi günü 
saat 16.30’da kendi sahasında Boluspor ile kar-
şılaşacak.
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